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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a kórházi fertőzések megállítása 
érdekében?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Szomorúan értesültem az Országos Klinikai Idegtudományi Intézet Funkcionális Idegsebészetén 
kialakult helyzetről. Amint az egyik műtétre várakozó páciens rokonától a hazai közvélemény is 
megtudhatta, az osztályt kórházi fertőzés miatt lezárták. A váratlan intézkedés miatt műtétek 
maradnak el, valamint felvételi zárlat és látogatási tilalom elrendelésére is sok került. Az intézmény 
közleménye szerint a fertőzésről tájékoztatták a Nemzeti Népegészségügyi Központot, amelynél 
jelenleg is tart a mikrobiológiai vizsgálat.

Tisztában vagyok vele, hogy a kórházi fertőzések problémája nem új keletű és nem is csak 
feltétlenül magyar jelenség. Ugyanakkor meggyőződésem, hogy kérdést sem a mindenkori 
egészségügyi vezetés, sem a területen dolgozó szakemberek sem minden esetben kezelik a helyén. 
Pedig a témát nem lehet elég komolyan venni, különös tekintettel arra, hogy a kórházi fertőzések 
életeket tesznek tönkre, sőt nem ritkán egyébként elkerülhető halálesetekhez is vezetnek.

Az esetek megelőzése gyakran nem is feltétlenül pénzügyi kérdés. Bár a fertőzések kialakulásának 
okát sok esetben az egészségügyi eszközök és felszerelések hiányában, rossz állapotában vagy 
éppen a dolgozók túlterheltségében kell keresnünk, mégis sokat tehetünk a gondok 
visszaszorításáért. A pénzügyi keretek biztosítása mellett szükségesnek látszik a higiéniai 
szabályozás racionalizálása és hatékonyabbá tétele is.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

Mennyiben látja biztosítottnak az anyagi feltételeket a fertőzések megállításához a hazai 
egészségügyi intézményekben?



Milyen egyéb higiéniai intézkedéseket kíván tenni a hazai kórházakban tapasztalható 
fertőzések terjedésének visszaszorítása érdekében?
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